

Bomba giat laksana taklimat, pemeriksaan

Inisiatif dilakukan di semua bangunan pusat tahfiz sejak Januari lalu

KUALA SELANGOR - Balai Bomba dan Penyelamat (BBP) Tanjong Karang mengambil pendekatan awal dengan menjalankan taklimat dan pemeriksaan keselamatan di pusat tahfiz yang ada di parlimen ini sejak Januari lalu.

Ketua BBP Tanjong Karang, Penolong Penguasa Bomba, Azmi Abbas menjelaskan, inisiatif yang dilaksanakan sejak awal tahun itu adalah secara berkala melibatkan semua bangunan.

Bagaimanapun katanya, penekanan pemeriksaan keselamatan diberikan kepada bangunan tahfiz dan sekolah agama bagi mengelakkan kejadian tidak diingini seperti yang berlaku di Pusat Tahfiz Darul Quran Ittifaqiyah di Jalan Keramat Ujung, baru-baru ini.

"Hasil pemeriksaan bangunan, enam pusat tahfiz dan 18 sekolah agama dilaksanakan di Tanjong Karang mendapati pihak pengurusan mengikut panduan yang ditetapkan bomba.

"Kebanyakan bangunan khususnya asrama mempunyai pintu alternatif



Skuad Bomba Tahfiz Jamiul Hasanat Batu 10 mempelajari teknik penggunaan hos pemadam api dengan betul.

dan pihak pengurusan juga menyediakan alat pemadam api untuk langkah pencegahan awal," katanya.

Azmi berkata, pelaksanaan taklimat dan pemantauan keselamatan itu bukannya diambil susulan kes kebakaran melibatkan pusat tahfiz di ibu negara itu tetapi inisiatif berterusan BBP Tanjong Karang sejak awal tahun lagi.

"Merujuk rekod, latihan kecemasan, taklimat dan demonstrasi kebakaran sudah dilaksanakan berkala dan

berterusan memandangkan setiap pasukan diarahkan menjaga kawasan yang ditetapkan.

"Sama ada inisiatif sendiri pasukan BBP Tanjong Karang untuk terus ke sekolah atau pusat tahfiz untuk menjalankan pemeriksaan mengejut atau atas permohonan tertentu.

"Setakat ni, Alhamdulillah kerana semua pihakutamakan aspek keselamatan dan memenuhi piawaian yang ditetapkan," katanya kepada Sinar Harian, semalam.

INFO

● Hasil pemeriksaan pihak pengurusan

enam pusat tahfiz, 18 sekolah agama di Tanjong Karang penuhi aspek keselamatan, piawaian yang ditetapkan bomba

Sementara itu, Komander Operasi BBP Tanjong Karang, Pegawai Bomba Kanan II, Amiluddin Mat Lazim berkata, latihan bersama Skuad Bomba Tahfiz, Jamiul Hasanat Batu 10 dilaksanakan secara berkala sebagai tindakan awal jika berlaku situasi kecemasan.

"Skuad Bomba Tahfiz Jamiul Hasanat ditubuhkan pada Mei lalu melibatkan enam pelajar tahfiz dan mereka diajar mengenai latihan pengendalian peralatan bomba.

"Latihan ini penting bagi meningkatkan kemahiran dan kecekapan mengendalikan peralatan bomba jika berdepan sebarang kemungkinan berisiko tinggi terutamanya kebakaran," katanya.